
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 17. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 143
Kan ministeren bekræfte, at der kun ydes tilskud til plastfyldninger i fortænder?
Hvis ja bedes minsteren oplyse hvad grunden hertil er, da der tidligere jo blev
givet tilskud til amalgamfyldninger.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lone Dybkjær (RV).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lone.Dybkjaer@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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